



د. مصعب محمد أحمد العبيدي

السيرة الذاتية:

من مواليد 1989م، حصل على شهادة البكالوريوس من جامعة نينوى / كلية هندسة الالكترونيات / قسم هندسة الاتصالات في 2011م. درس الماجستير في تخصص هندسة الكهرباء في جامعة ميزوري-كولمبيا / كلية هندسة الكهرباء والحاسبات في الولايات المتحدة ونال شهادتها سنة 2016م. أكمل الدكتوراه بتخصص هندسة الكهرباء والحاسبات في نفس الكلية ملحقةً بشهادة الدبلوم بتخصص الإحصاء من جامعة ميزوري-كولمبيا/كلية الآداب والعلوم / قسم الاحصاء في 2021م.

عمل بوظيفة مدرّس مساعد وباحث لخمس سنوات في جامعة ميزوري-كولمبيا وتضمّن هذا العمل تدريس العديد من المواد الهندسية مثل الإشارة والنظم ومعالجة الإشارة الرقمية ومبادئ نظم المنطق والالكترونيات القدرة ونظريات الشبكات الكهربائية. له ثلاث أبحاث منشورة ويعمل حالياً في كلية هندسة الالكترونيات في جامعة نينوى.

رقم هاتف (خلوي):

07719953720

الايمل الجامعي:

musaab.mohammed@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكولر:

<https://scholar.google.com/citations?user=13JhtBIAAAAJ&hl=en&oi=ao>

رابط موقع سكوبس:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57219092799>

Curriculum vitae:

Dr. Musaab M. Ahmed was born in 1989. In 2011, he earned his bachelor's degree in communications engineering from Nineveh University's College of Electronics Engineering. Seeking further knowledge, he pursued a master's degree in electrical engineering at the University of Missouri-Columbia's College of Electrical and Computer Engineering, successfully graduating in 2016. In addition to his master's, he completed a Ph.D. in Electrical and Computer Engineering at the same institution. During his doctoral studies, he also pursued a diploma in Statistics from the University of Missouri-Columbia's College of Arts and Sciences, further expanding his expertise.

His academic journey was accompanied by five years of valuable experience as a teaching assistant and research assistant at the University of Missouri-Columbia. Within this role, he demonstrated proficiency in teaching various engineering subjects, including Signal and Systems, Digital Signal Processing, Principles of Logic Systems, Power Electronics I, and Circuit Theory I. His dedication to research is evident through the publication of three research papers.

Currently, he teaches at the College of Electronics Engineering in Nineveh University.

Phone no. :

07719953720

University email:

musaab.mohammed@uoninevah.edu.iq

Google Scholar Link:

<https://scholar.google.com/citations?user=13JhtBIAAAAJ&hl=en&oi=ao>

Scopus Link:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57219092799>